
De gemeente Zwijndrecht leeft niet
meer in de wolken. De ballonmee-
ting die het gemeentebestuur van
Zwijndrecht jaarlijks organiseert in
het kader van de 11-juli viering
wordt afgevoerd.
De zware last voor de organisatie
wordt als belangrijkste reden gege-
ven. 
Gelukkig vinden de organisatoren
van het 11-juli comité, Vlaamse
Kring Scheldemeeuw en Vlaams
Huis Were Di vzw de last niet te
groot om meerdere activiteiten te
organiseren in het kader van de
Vlaamse Feestdag. Zij doen dit al
jarenlang belangeloos en blijven
zich verder inzetten voor de
Vlaamse feestdag.

Zwijndrecht mist hier een kans om
zijn Vlaamse uitstraling te vergro-
ten. Of is dit nu
juist het pro-
bleem?

Michel Segers  
Voorzitter N-VA

Zwijndrecht 

Zwijndrecht 
aan de grond

Zwijndrecht-Burcht
Ja a r ga ng  2 0 0 9  •  N r. 1  •  in fo @ n - va . b e   w w w. n - va . b e  

V.U. Michel Segers
K. Albertstraat 120   2070 Burcht

Kijk ook eens op 
http://zwijndrecht-burcht.n-va.be

We wensen jou 
en hen die jou omringen

het aller beste 
voor het nieuwe jaar

geluk in grote en 
in kleine dingen
maar bovenal: 

gelukkig met elkaar!
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De retributiereglementen voor de komende 5
jaar voorzien in een reductie van 50% voor de

bijdrage die bedrijven moeten betalen voor
‘Belasting op drijfkracht’ en ‘Belasting op tanks en
vergaarbakken en –bekkens’. Wordt de verminde-
ring voor de bedrijven doorgerekend aan ons? Zo
lijkt het er toch op want volgende maatregelen zijn

ook genomen.
De toelagereglemen-
ten voor de komende
5 jaar worden ver-
minderd. Dus er
wordt minder geld

gegeven aan verenigingen. Maar niet alleen de ver-
enigingen lijden hieronder, ook de burgers. De klei-
ne habbekratsen die nu voorzien zijn voor enkele
heuglijke gebeurtenissen worden ook verlaagd.
Geboortepremies dalen, er wordt alleen nog een toe-
lage van 200  euro toegekend aan 100-jarigen en niet
meer aan 100-plussers, het budget voor huis-
vestingspremies wordt verlaagd naar 10 000 euro
i.p.v. 35 000 euro, enz …

De begroting voor 2009 wordt weer afgesloten met
een verlies. Dit is begonnen sinds Groen! aan de
macht kwam. De reserve, die jarenlang gespaard
werd onder de vorige legislaturen, wordt verder
afgeroomd. Binnen enkele jaren is deze opgesou-
peerd en moet de gemeente gaan lenen om de
begroting rond te krijgen. 
De CD&V heeft in de oppositie altijd aangeklaagd
dat dit een vorm van slecht bestuur is. Maar de

CD&V zit nu mee in de meerderheid. De CD&V zou
de CD&V niet zijn als zij daar de juiste oplossing
niet voor had. De gemakkelijkste  oplossing voor
hun probleem is de belastingen verhogen. Meer
belastingen verhoogt immers de inkomsten. Als de
inkomsten hoger liggen dan de uitgaven dan is de
begroting in evenwicht. Maar omdat ze in de ver-
kiezingscampagne beloofden de personenbelasting
niet te verhogen, moesten ze een andere trukendoos
gebruiken. Zo werden de opcentiemen met 33% ver-
hoogd.  Het probleem is opgelost voor de CD&V.
Een mooi voorbeeld van goed bestuur! Als het terug
verkiezingen zijn zullen ze met een positieve balans
kunnen pronken. Alleen zal Groen! en CD&V ver-
geten te vermelden dat dit komt
door bijkomende belastingen
voor onze inwoners en niet door
besparingen op de gemeente-
uitgaven.

Marleen Van Hauteghem
Penningmeester N-VA

Zwijndrecht-Burcht

Jaarlijks houdt de gemeente een braderij in de
Statiestraat. De weergoden waren ons niet gunstig
gezind want bij het begin van de braderij regende
het pijpenstelen.  Maar de zon deed het spreek-
woord “Na regen komt zonneschijn” alle eer aan en
zorgde toch nog voor een goede opkomst. N-VA
Zwijndrecht - Burcht wilde van deze gelegenheid
gebruik maken om de nationale campagne van de
N-VA ook lokaal in de kijker te zetten. Onze stand
stond in het teken van ”We blijven hart werken voor
Vlaanderen”. Vele bezoekers waren heel enthousiast
om pijltjes te werpen naar de verschillende hartjes.
Maar het was toch moeilijk om de kleinste hartjes
met de meeste punten te doorboren. De winnaar
mocht een hartslagmeter in ontvangst nemen.

Begroting 2009 
opnieuw in het rood

Braderij Zwijndrecht
N-VA blijft hart werken voor Vlaanderen

Sinds Groen! 
aan de macht kwam, 

werden de reserves opgesoupeerd!
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Sport voor allen-beleid?

Personenbelasting 
versus veiligheid

Met dit decreet wil de Vlaamse overheid het Sport
voor Allen-beleid stimuleren naast het topsportbe-

leid. Inhoudelijk staat centraal: een beleid gericht op
een gevarieerd aanbod met ruime aandacht voor de
ondersteuning van sportverenigingen, voor het anders
georganiseerd sporten (o.a. buurtsport, schoolsport, ...)
en voor toegankelijkheid en diversiteit van het aanbod.
De gemeenten kunnen vanaf 2008 beroep doen op een
subsidie. 
Zwijndrecht doet inderdaad mee aan zo’n beleid. Je
krijgt er immers geld voor. We moeten echter vaststel-
len dat nog steeds vele verenigingen of sporten geen
ondersteuning krijgen van onze gemeente.

Zo vragen de duivenmel-
kers al jaren een lokaal. Tot
op heden is de gemeente er
niet in geslaagd hieraan
tegemoet te komen. Ook de
schuttersverenigingen vra-
gen al geruime tijd een loca-
tie voor de liggende wip.
Ook hier heeft de gemeente

een negatief advies gegeven. Zelfs een BMX-club, die

zich in Zwijndrecht wilde vestigen, werd met lege han-
den doorgestuurd. Zij vroegen aan de gemeente om
een terrein ter beschikking te stellen. Meer hoefde de
gemeente niet te doen. De inrichting van het terrein
wou de club zelf bekostigen. Doch ook hier bleef de
gemeente in gebreke. Zij zijn blijkbaar er niet toe
bereid om hiervoor de nodige inspanningen te leveren.
Er zijn volgens het gemeentebestuur geen geschikte
locaties in Zwijndrecht voor een BMX-piste.

Kris Herremans, schepen van Sport, pakt graag met dit
beleid uit in het blaadje “Groene  berichten”. Hij ver-
geet natuurlijk wel te vermelden dat vele sporters niet
aan hun trekken komen. Er is dus nog veel werk aan de
winkel voor de Schepen van Sport.

Op de gemeenteraad van september werd het bestuur
naar aanleiding van een aantal incidenten geïnterpel-
leerd over de veiligheid in onze gemeente. De burge-
meester antwoordde dat om onze veiligheid nog beter
te kunnen garanderen de personenbelastingen zouden
moeten verhoogd worden. Volgens de burgemeester
tellen de politiediensten slechts een vijftigtal perso-
neelsleden. Waarvan de helft administratief personeel.
De burgemeester ziet geen mogelijkheid om de straat-
controles van de politie op te drijven zonder dat er bij-
komende middelen worden voorzien. Hij stelde dan

ook voor om de personenbelasting van 1% te verhogen
om de veiligheid in onze gemeente te verhogen.
Niemand in de gemeenteraad was echter bereid dit te
doen. Daarop minimaliseerde de burgemeester de fei-
ten die werden aangehaald door de oppositie en deed
deze af als kattenkwaad van enkele jongeren. Het is
niet omdat enkele jongeren samenkomen zij bij voor-
baat drugs gebruiken. Volgens de meerderheid bestaan
er geen drugsproblemen in Zwijndrecht, enkel in
Antwerpen en Beveren. 

Volgens de meerderheid bestaan er 
geen drugsproblemen in Zwijndrecht, 

enkel in Antwerpen en Beveren. 
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Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be 
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NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik  wil graag lid  worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik  wens het N-VA-programma te ontvangen.

De informatie d ie op d it document wordt vermeld  is bestemd voor het interne gebruik  van de d iverse d iensten van de N-VA. De wet van 8 december 1992 in verband met de
bescherming van de persoonlijke levenssfeer ten opzichte van de gegevensverwerk ing voorziet toegangsrecht tot de gegevens, het verbeteren of het verwijderen ervan.

Flor 
Van Noppen
Kamerlid

�

Geen nieuwe kwakkelregering
Leterme I is niet meer.
Bart De Wever: “De regering Leterme I heeft er een
janboel van gemaakt: de staatshervorming is een fias-
co geworden, B-H-V is nog altijd niet gesplitst, bud-
gettair worden de putten alsmaar dieper, econo-
misch is er nauwelijks of geen beleid gevoerd, het
beleid inzake asiel en migratie ligt
stil, ons bankwezen (Fortis!) wordt

uitverkocht, kortom, de regering
Leterme I is gebuisd over de hele lijn.”

Wat nu?
De Wever: “Leterme I had in het parle-

ment geen Vlaamse meerderheid achter zich, dat kan abso-
luut niet! Daarnaast moet er een regering op poten gezet

worden die krachtig orde op zaken stelt, zowel institutioneel 

als financieel. Zoniet kiezen we liever voor nieuwe verkie-
zingen op zeer korte termijn. Dat vereist dat eerst de kies-
kring Brussel-Halle-Vilvoorde gesplitst moet worden. Het
verbaast ons ten zeerste dat, na alles wat er gebeurd is, de
sp.a, de VLD en de Lijst Dedecker deze eis laten varen en zo
een loopje nemen met de rechtsstaat.”

Hoezo?
De Wever: “De N-VA eist respect voor het
arrest van het Grondwettelijk Hof, dat klaar
en duidelijk zegt dat geen nieuwe federale
verkiezingen georganiseerd kunnen worden
zonder dat het probleem B-H-V opgelost is.

Het zou nogal cynisch zijn mocht men dit arrest van het
Grondwettelijk Hof naast zich neerleggen, net nu de rege-
ring gevallen is vanwege een schending van de scheiding
der machten!”

Kris Van Dijck 
Vlaams 
parlementslid

Jan 
Jambon 
Kamerlid

DE REGERING
LETERME I HEEFT
ER EEN JANBOEL
VAN GEMAAKT!

DE N-VA-PARLEMENTSLEDEN 

UIT UW PROVINCIE

� STAATSHERVORMING VOOR EEN 
BELEID OP MAAT VAN VLAANDEREN

� SPLITSING B-H-V

� GOED BESTUUR

� GEZONDE FINANCIËN

� ACTIVEREN WERKLOZEN

� AANPAK KREDIETCRISIS

� BEGROTINGSOVERSCHOT

WAT DEED DE REGERING LETERME I ?
WELNIET

� REGEREN ZONDER VLAAMSE MEERDERHEID

� NIEUWE BELASTINGEN

� UITVERKOOP BANKWEZEN AAN PARIJS

� MASSALE REGULARISATIE ILLEGALEN

� SCHULDEN MAKEN OP KAP VAN DE VLAAMSE GEZINNEN

� EENMALIGE BEGROTINGSMAATREGELEN

� MINISTER DEWAEL WEIGERT ONTSLAG TE NEMEN NA   
GESJOEMEL KABINETSMEDEWERKERS

� 7 MILJARD MINDER VOOR AANPAK VERGRIJZING

Bart 
De Wever 

N-VA-voorzitter 
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